



新冠病毒康復者全面健康評估計劃 Post-COVID-19 Recovery Check-up Plan

詳細病歷（包括生活模式 / 家族病歷等） Detailed medical history & physical examination		•
全面體格檢查 General Health Assessment		
血壓、身高、體重及身高體重指數 Blood Pressure, Height, Weight & Body Mass Index		•
心功能檢查 Cardiac Examinations		
心電圖 ECG		•
肺功能檢查 Lung Examinations		
肺部X光檢查 Chest X-ray		•
肺功能測試 Spirometry		•
認知評估 Cognitive Assessment		
蒙特利爾認知評估5分鐘版 Montreal Cognitive Assessment (MoCA) Assessment 5-minute		•
血液檢驗 Blood Analysis		
血全像 Complete Blood Count		•
發炎指數 Inflammation Study		
血沉降率 ESR		•
糖尿病測試 Diabetes Screening		
血糖 Blood Glucose		•
血脂分析 Lipid Profile		
總膽固醇 Total Cholesterol		•
甲狀腺功能 Thyroid Function		
促甲狀腺激素 TSH		•
其他 Other		
2019冠狀病毒病中和抗體測試 COVID-19 Neutralising Antibody Test		•
醫生跟進及報告分析 Medical Consultation and Report Analysis		•
	套餐價 Package Price	HK\$2,499

條款及細則 T&C:

- 此計劃由2022年7月15日起供應。
This plan available from 15 July 2022.
- 必須預約，並於預約時指明欲參加之健康評估計劃。
Advance booking is required. Please specify the choice of health check plan at time of booking.
- 服務地點：港怡醫院健康檢查中心—香港黃竹坑南風徑一號。
Service location: Gleneagles Hospital Hong Kong—Health Screening Clinic, 1 Nam Fung Path, Wong Chuk Hang, Hong Kong.
- 在檢查開始前，港怡醫院專業醫護人員會先為客人進行快速抗原測試採樣，確保結果為陰性方可繼續進行檢查。
Rapid antigen test (RAT) will be arranged for client before this check-up begins, sampling will be performed by a healthcare professional from Gleneagles Hospital Hong Kong. Check-up will proceed only if the RAT result is negative.
- 本體檢計劃並不包含專科醫生診症費用、治療費、藥費等。
Follow-up consultation, treatment or medication shall not be provided for the health assessment.
- 此計劃不可與其他優惠同時使用，不可兌換現金或其他產品。此套餐不能轉讓及退款。
This plan cannot be used in conjunction with other promotional offers; It is not exchangeable for cash or other product. The plan is non-transferrable and non-refundable.
- 此計劃只適用於以自行支付形式結算，直接結算恕不適用。
The above plan is provided to self-pay clients only, direct billing is not applicable.
- 港怡醫院保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。如有任何爭議，港怡醫院保留最終決定權。
Gleneagles Hospital Hong Kong reserves the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice. In case of any dispute, Gleneagles' decision is final.